

CORPORATE ACTION NOTICE

This Notice applies to the following market:

Paris Market

Notice No: CA/2007/100/P

ISSUE DATE:

14 March 2007

EFFECTIVE DATE:

To be announced

EQUITY OPTIONS

EURONEXT NV

MERGER

This Notice is issued pursuant to the Corporate Actions Policy for Euronext.liffe markets, which is available on the Euronext website at www.euronext.com/derivatives/rules. It requires the immediate attention of members' staff involved with the trading and settlement of Euronext.liffe equity products. Members should ensure that clients are made aware of the arrangements detailed in this Notice.

1. **Contract:** Euronext NV ("Euronext") Equity Options, American Style (NX1).
2. **Reference Notice:** Corporate Action Notice No. CA/2006/158/P, issued on Wednesday 7 June 2006.
3. **Effective Date:** To be announced.
4. **Offer Period:** The Offer period started on 15 February 2007 and will end on 21 March 2007, subject to extension of the Offer. The final results of the bid are expected to be announced by the AMF on Friday 30 March 2007.
5. **Trading on the cash market:** Trading in Ordinary Euronext shares up to and including Friday 16 March 2007 will result in delivery/receipt of Ordinary Euronext shares with ISIN code NL0000290641.

As from Monday 19 March 2007 up to and including Monday 26 March 2007, the cash market will distinguish between shares that are offered into the bid and shares that are not offered into the bid. Euronext Ordinary shares offered into the bid (ISIN code NL0000290641) will not be available for trading. Euronext Ordinary shares not offered into the bid will be available for trading under a temporary ISIN code QS0011063169.

As from Tuesday 27 March 2007 Euronext Ordinary shares not offered into the bid shall be tradable again under ISIN code NL0000290641.

Web site: www.euronext.com/corporateactions

The **Euronext Derivatives Markets** ("Euronext.liffe") include the markets for derivatives operated by Euronext Amsterdam, Euronext Brussels, Euronext Lisbon, Euronext Paris and LIFFE Administration and Management, referred to respectively as the Amsterdam, Brussels, Lisbon, Paris and London markets.

Euronext NV, PO Box 19163, 1000 GD Amsterdam, The Netherlands

- 6. Contract Adjustments to cater for the re-designation:** At the close of business on Friday 16 March 2007, the Equity Option Contracts shall be redesignated to contracts on Euronext Ordinary shares traded under the temporary ISIN code QS0011063169. Subsequently, at close of business on Monday 26 March, the Equity Option Contracts will be redesignated on shares traded under ISIN code NL0000290641.
- 7. Contract Adjustments to cater for the merger:** If and when the bid is declared Unconditional in All respects (UIAR), contract adjustments shall be made using the ratio method and subsequently shall be redesignated as contracts on NYSE/Euronext Ordinary shares, as described in Corporate Action Notice No. CA/2006/158/P. Members are advised that the new NYSE/Euronext Ordinary shares shall be listed as from Wednesday 4 April 2007 if and when the bid is declared UIAR. Between the declaration UIAR and the start of trading on the cash market of the new NYSE/Euronext Ordinary shares, trading in the Euronext Equity Options shall be suspended.
- 8. Further maturities:** On and from the Effective date no further maturities shall be introduced.
- 9. Miscellaneous:** Exercises will not be allowed between Monday 19 March 2007 up to and including Tuesday 3 April.

For further information in relation to this Notice, please contact:

Euronext.liffe:

Quality of Derivative Markets +31 (0) 20 550 4296 DerivativesCorporateActions@liffe.com

LCH.Clearnet:

Ahmadou Toure +33 (0) 1 7037 67 33 Ahmadou.Toure@lchclearnet.com

OPÉRATION SUR TITRE

Cet avis concerne le marché suivant:

Marché Paris

Notice No: CA/2007/100/P

DATE DE PUBLICATION:

14 mars 2007

DATE EFFECTIVE:

Sera annoncée ultérieurement

OPTIONS SUR ACTIONS INDIVIDUELLES

EURONEXT NV

FUSION

Cet avis se réfère à la Politique d'Opérations sur Titres, disponible sur le site Web d'Euronext à www.euronext.com/derivatives/rules. Il requiert l'attention immédiate du personnel des Membres en charge de la négociation et de la compensation des options sur actions négociables d'Euronext. Liffe. Les Membres sont priés d'informer leurs clients des décisions décrites dans ce Bulletin.

- 1. Contrats:** Options sur actions Euronext NV ("Euronext") de style Américain (NX1).
- 2. Référence:** Opération sur Titre No. CA/2006/158/P, datée du mercredi 7 juin 2006.
- 3. Date effective:** Sera annoncée ultérieurement.
- 4. Période de l'offre :** L'offre a débuté le 15 février 2007 et se terminera, si elle n'est pas prolongée, le 21 mars 2007. Le résultat définitif de cette offre devrait être annoncé par l'AMF le vendredi 30 mars 2007.
- 5. Négociation sur le marché Cash :** Les transactions sur les actions ordinaires Euronext jusqu'au vendredi 16 mars 2007 inclus seront dénouées en actions ordinaires Euronext portant le code ISIN NL 0000290641.

A partir du lundi 19 mars 2007 et jusqu'au lundi 26 mars 2007 inclus, le marché Cash d'Euronext distinguera les actions présentées à l'offre et celles qui n'ont pas été présentées à l'offre. Les actions ordinaires Euronext présentées à l'offre (code ISIN NL0000290641) ne seront pas négociables pendant cette période. Les actions ordinaires Euronext non présentées à l'offre seront négociables pendant cette période sous le code ISIN temporaire QS0011063169.

A partir du mardi 27 mars 2007, les actions ordinaires Euronext non présentées à l'offre seront à nouveau négociables sous le code ISIN NL 0000290641.

- 6. Ajustements du contrat en raison de la re-désignation :** A la clôture de la séance du vendredi 16 mars 2007, les contrats d'options sur actions individuelles seront re-désignées comme des contrats sur les actions ordinaires Euronext négociables sous le code ISIN temporaire QS 0011063169. A la clôture de la séance du lundi 26 mars 2007 les contrats d'options sur actions individuelles seront re-désignées comme des contrats sur les actions ordinaires Euronext négociables sous le code ISIN NL0000290641.
- 7. Ajustements du contrat en raison de la fusion :** Si et au moment où l'offre est déclarée Inconditionnelle sous Tous Respects (UIAR) les contrats seront ajustés en utilisant la méthode du ratio et seront re-désignés comme des contrats sur des actions ordinaires NYSE-Euronext comme décrit dans l'Avis d'Opération sur Titres N° CA/2006/158/P. Les membres sont informés que les nouvelles actions ordinaires NYSE-Euronext seront négociables à partir du mercredi 4 avril 2007, si l'offre est déclarée UIAR . Entre la déclaration UIAR de l'offre et le début des négociations sur le marché Cash des nouvelles actions ordinaires NYSE-Euronext, la négociation des options sur actions Euronext sera suspendue.
- 8. Nouvelles échéances :** A partir de la date effective aucune nouvelle échéance ne sera ouverte à la négociation.
- 9. Divers :** Les exercices ne seront pas autorisés du lundi 19 mars 2007 jusqu'au mardi 3 avril 2007 inclus.

Pour de plus amples informations concernant cet avis, nous vous prions de bien vouloir contacter:

Euronext.liffe:

Quality of Derivative Markets +31 (0) 20 550 4296 DerivativesCorporateActions@liffe.com

LCH.Clearnet:

Ahmadou Toure +33 (0)1 7037 67 33 Ahmadou.Toure@lchclearnet.com